

10 December 2020

**ABERDEEN STANDARD SICAV I (the “Company”) – Appointment of an investment advisor in relation to Japanese Equity Fund and Japanese Smaller Companies Fund (the “Funds”)**

*Capitalised terms used in this letter shall have the same meaning ascribed to them in the latest version of the prospectus of the Company unless the context otherwise requires.*

Dear Shareholder,

We would like to inform you that, with effect from 1 January 2021, Aberdeen Standard Investments (Asia) Limited (ASIAL) will be appointed as investment advisor with respect to the Funds (in relation to the Asian assets only).

For the avoidance of doubt, Aberdeen Standard Investments (Japan) Limited (ASIJL) will remain as Sub-Investment Manager of the Funds and will therefore retain the discretionary power over the management of their assets. As such, this appointment will have no material impact on the way the Funds are currently being managed.

Likewise, the provision of advisory services by ASIAL to ASIJL will not increase the fees that you or the Funds pay as ASIAL will be remunerated by the current Sub-Investment Manager out of its own fees.

The Hong Kong offering documents of the Company will be updated to reflect such appointment at the next available opportunity.

If you have any questions or would like any further information please contact us at our registered office or at Aberdeen Standard Investments (Hong Kong) Limited, the Hong Kong Representative, whose office is at 30th Floor, LHT Tower, 31 Queen’s Road Central, Hong Kong, Tel. 852 2103 4700.

Your Board of Directors believes that the changes are fair and reasonable and are in the best interests of Shareholders.

By order of  
the Board of Directors – Aberdeen Standard SICAV I

**Aberdeen Standard SICAV I**

35a, avenue John F. Kennedy, L-1855 Luxembourg  
Telephone: +352 26 43 30 00 Fax: +352 26 43 30 97 [aberdeenstandard.com](http://aberdeenstandard.com)

2020 年 12 月 10 日

**安本標準基金（「本公司」）— 委任有關日本股票基金及日本小型公司基金（「該等基金」）的投資顧問**

除文義另有所指外，本函件所用詞彙具有本公司最新版的招股說明書所賦予的相同涵義。

尊敬的股東：

我們謹此通知閣下，自 2021 年 1 月 1 日起，Aberdeen Standard Investments (Asia) Limited (ASIAL) 將獲委任為該等基金的投資顧問（僅就亞洲資產）。

為免生疑問，Aberdeen Standard Investments (Japan) Limited (ASIJL) 將繼續擔任該等基金的副投資經理，因此將保留對其資產管理的酌情權。因此，本次委任將不會對該等基金目前的管理方式產生重大影響。

同樣，ASIAL 向 ASIJL 提供顧問服務將不會增加閣下或該等基金支付的費用，因為 ASIAL 的報酬將由現任副投資經理從其自身費用中支付。

本公司的香港發售文件將適時予以更新，以反映有關委任。

閣下如有任何疑問或如需任何進一步資料，請聯絡我們的註冊辦事處，或聯絡香港代表安本標準投資管理（香港）有限公司，其辦事處地址為香港皇后大道中 31 號陸海通大廈 30 樓，電話：852 2103 4700。

閣下的董事會認為，變更屬公平合理，且符合股東的最佳利益。

承董事會— 安本標準基金  
之命

**安本標準基金**

35a, avenue John F. Kennedy, L-1855 Luxembourg  
電話：+352 26 43 30 00 傳真：+352 26 43 30 97 aberdeenstandard.com

獲盧森堡 CSSF 認可及監管。盧森堡登記號碼：B27471。  
安本標準投資管理是安本資產管理與標準人壽投資旗下投資業務的品牌。